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"Je gelooft mensen, vertrouw erop dat het vaccin is
onderzocht" - Jonas 35 werd gevaccineerd met

AstraZeneca

Een trombose in het rechterbeen, een longembolie en een dreigende
beenamputatie kostte de jongeman bijna het leven. Ik was diep bang om het

ziekenhuis niet levend te verlaten.  
Sindsdien heeft een team van artsen geprobeerd het leven te redden van de

jonge man, die atletisch en goed getraind was tot kort voordat hij in het
ziekenhuis werd opgenomen. Wie speelde tennis en squash, reed op een

racefiets, volgde een gezonde levensstijl.

Van Corona-blog < https://corona-blog.net/author/matse/>

29 juni 2021 < https://corona-blog.net/2021/06/29/man-glaubt-den-
menschen-vertraut-darauf-dass-der-impfstoff-erforscht-ist-jonas-35-

wurde-mit-astrazeneca-geimpft/>

12 reacties < https://corona-blog.net/2021/06/29/man-glaubt-den-
menschen-vertraut-darauf-dass-der-impfstoff-erforscht-ist-jonas-35-

wurde-mit-astrazeneca-geimpft/#comments>

Jonas wijst één ding al resoluut af: de tweede vaccinatie met
AstraZeneca

Een meeslepend en tegelijk emotioneel verhaal dat gaat over een 35-jarige man
uit Osnabrück. Hij wil graag anoniem blijven, daarom heet hij Jonas in het
artikel in de NOZ ( Osnabrücker Zeitung <
https://www.noz.de/lokales/osnabrueck/artikel/2346808/osnabruecke
r-nach-impfung-mit-astrazeneca-in-lebensgefahr> ).  
Interessant is dat het artikel weer - zoals bij bijna alle artikelen die gaan over
bijwerkingen of overlijden na vaccinatie - achter een betalingsbarrière staat.  
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Eén lezer was echter zo vriendelijk om ons screenshots te sturen - hartelijk
dank op dit punt.

Toen hij op korte termijn de kans kreeg voor een vaccinatie met
AstraZeneca, aarzelde een 35-jarige uit Osnabrück geen moment. Hij had
nooit verwacht dat hij van alle mensen een van de weinige mensen zou zijn
bij wie het vaccin een levensbedreigende reactie veroorzaakt.

Jonas 35 jaar oud

Achter dit lot van de nog zeer jonge man schuilt een ware beproeving die hij te
goeder trouw en met weinig informatie uit de gebruikelijke media heeft moeten
doormaken.  
We willen nogmaals de besmettelijke < https://corona-
blog.net/2021/04/04/neue-studie-von-professor-ioannidis-
infektionssterblichkeit-von-corona-015-prozent/> sterfte noemen, die
volgens professor John Ioannidis (Amerikaanse gezondheidswetenschapper en
statisticus) van Stanford University 0,15% is. De Osnabrücker Zeitung
becommentarieert het incident naast de omslagfoto met de volgende
emotieloze woorden.

Het is niet te voorspe�en of en hoe iemand zal reageren op het vaccin tegen Covid-19.
Een 35-jarige gezonde jongeman uit Osnabrück verkeerde in levensgevaar na het
schoppen met Astrazeneca.

NOZ

Zelfstandig informeren

https://corona-blog.net/2021/04/04/neue-studie-von-professor-ioannidis-infektionssterblichkeit-von-corona-015-prozent/
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Toen hij op korte termijn de kans kreeg om zich met AstraZeneca te laten
vaccineren, aarzelde een 35-jarige uit Osnabrück niet lang. Hij had nooit
verwacht dat hij van alle mensen een van de weinige mensen zou zijn bij wie het
vaccin een levensbedreigende reactie veroorzaakt.  
De jonge Osnabrücker ligt sinds 2 juni in de kliniek aan de Finkenhügel. Terwijl
een team van artsen elke dag hard probeert te overleven, hebben ze genoeg tijd
om te lezen en na te denken. Hij uit voorzichtig zijn zorgen of de inspanningen
om de pandemie onder controle te krijgen met vaccinaties ook kunnen leiden
tot afwaardering van ernstige risico's.

Ik wil dat mensen dat weten. Ik heb het overleefd omdat de dokters zo snel
reageerden.

Jonas 35 jaar oud

Hij vertelt over de spontane kans om zich te laten vaccineren in een
dokterspraktijk in Osnabrück. "Ik reageer op muggenbeten, heb de neiging tot
allergieën", schreef hij in het in te vullen formulier. Hij vertrouwde op
transparante informatie. Maar er was geen tijd voor een langer
informatief gesprek. Jonas kon het op dat moment niet schelen, de vreugde
over de vaccinatie was te groot, waarvan hij hoopte op meer vrijheid.  
Net als anderen lag hij twee dagen plat met griepachtige symptomen, waarna hij
in orde was. Met Pinksteren ging hij vrienden ontmoeten in het Zwarte Woud.
"Tien of elf uur met de auto, dat weet ik. Meestal vind ik het niet erg.
Maar deze keer kreeg ik na zes uur rijden last van hevige rugpijn die
niet beter wilde worden. “  
 

Meteen na zijn terugkeer ging hij naar zijn huisarts. De diagnose: drie
ontwrichte wervels .  
Ondanks rechttrekken en injecties bleef de pijn aanhouden, werd zelfs erger,
dieper naar de billen toe. En weer ging hij naar de huisarts, vertelde hem
over de vaccinatie en uitte zijn zorgen over bijwerkingen.  
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Wederom werd gezegd dat er nog een wervel uit de kom was. Uit voorzorg
bestelde de dokter ook een bloedbeeld - en nam een   dag later contact met me
op.Het bloedbeeld ziet er niet zo goed uit, Jonas heeft een tekort aan
bloedplaatjes.  
14 dagen later had hij weer naar de praktijk moeten komen. Maar zover kwam
het niet.

Trombose in het rechterbeen en longembolie 

Jonas werd midden in de nacht wakker. De pijn zat nu ook in zijn
rechterbeen. Hij schrok toen hij zag hoe het al dik gezwollen was.
Wat ben je nu aan het doen, vroeg hij zich af en nam een   besluit. 
“Ik wilde eindelijk goed onderzocht worden en ben om 7 uur 's ochtends naar
de eerste hulp van het ziekenhuis gereden.”  
 

Uiteindelijk was dat waarschijnlijk zijn geluk. In een onmiddellijk uitgevoerde
computertomografie ontdekten de artsen dat het lichaam van Jonas een enorme
hoeveelheid trombus had. Afzonderlijke gestold bloeddeeltjes waren al
losgekomen, resulterend in een longembolie.  
"Dat was levensbedreigend", zegt zijn behandelend arts, Privaatdocent Dr.
Carsten Schneider. 
De cardioloog en internist vroegen collega's van de vaatchirurgie om
ondersteuning. Samen hebben de experts alles stap voor stap doorgenomen,
maar telkens bevonden ze zich in een grijs gebied. Samen hebben ze sindsdien
geprobeerd het leven te redden van de jonge man, die atletisch en goed getraind
was tot kort voordat hij in het ziekenhuis werd opgenomen. Wie speelde tennis
en squash, reed op een racefiets, volgde een gezonde levensstijl.  
 

dr. Schneider legt uit hoe ze de patiënt eerst behandelden met
trombineremmers, nieuwe orale anticoagulantia (NOAC) en
immunoglobulinecocktails, die, net als Marcumar, dat door veel oudere mensen
wordt ingenomen, het bloed zouden verdunnen en helpen bij het a�reken van
bloedstolsels.

Amputatie van been bedreigd

Al tijdens de eerste bloedtest van Jonas
waren er aanwijzingen dat de vaccinatie
een rol zou kunnen hebben gespeeld,
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zeggen de artsen - ook al waren de
symptomen niet typisch en was er geen
betrokkenheid van hersen- en
hartaderen.  
Hij ligt nu zo'n vier weken op de
bewakingsafdeling en beleefde ups en
downs.Toen de artsen moesten
nadenken over een beenamputatie, was dat een absolute schok voor
hem."Wat zal er met mij gebeuren?" - "Hoe zal mijn leven er daarna uitzien?" -
"Wat heb ik gedaan?". Het waren zulke vragen die in die tijd door zijn hoofd
spookten, die hem in die tijd aan het denken zetten. En er was een diepe angst
om het ziekenhuis niet levend te verlaten. Zijn been kon worden gered. Ook de
longen begonnen weer te werken. dr. Bogdan Puscas zegt: “ Hij heeft nu een
goede prognose. Maar er blijft een restrisico. “De artsen bevestigen dat
hun patiënt de komende maanden onder observatie moet blijven, dat de
trombusbelasting nog onder controle moet worden gehouden.  
De 1,85 meter lange man is een beetje mager, kijkt voorzichtig de toekomst in
en hoopt dat hij snel weer thuis is.

Hoe zijn leven er dan uit zal zien, durft hij niet in te schatten. Maar er is één
ding dat hij nu al resoluut afwijst: de tweede vaccinatie met
AstraZeneca.  
Het zal Jonas even duren voordat hij hopelijk weer beter wordt. Bloedvaten zijn
nog steeds verstopt, en hij is eindelijk niet over de berg. Zijn herstel zal in ieder
geval nog lang duren.  
De vaccinatie moest hem terugbrengen naar zijn oude leven - het leven van
voor de coronapandemie, een leven zonder noemenswaardige beperkingen van
de individuele vrijheid.  
Voor nu zou hij graag het leven terugkrijgen dat hij had vóór de vaccinatie.
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Bij Telegram - Corona is niet het probleem <
https://t.me/Corona_ist_nicht_das_Problem> , we publiceren hier naast

https://t.me/Corona_ist_nicht_das_Problem
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← Hoe zit het met de 2e
vaccinaties van onze
politici? Vooral Karl
Lauterbach

< https://corona-blog.net/2021/06/29/wie-
sieht-es-mit-den-2-impfungen-unserer-
politiker-aus-allen-voran-karl-lauterbach/>

→ Van vaccinatieadvocaat tot
vaccinatietwijfelaar - Mario
ligt op de intensive care na
zijn BioNTech-vaccinatie

< https://corona-
blog.net/2021/06/29/vom-
impfbefuerworter-zum-impfzweifler-
mario-liegt-nach-seiner-biontech-
impfung-auf-der-intensivstation/>
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